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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anna Johansson (S)

2016/17:1537 Byggstart av infrastrukturprojekt

Det är många angelägna och viktiga infrastrukturprojekt som är utredda och 
klara av Trafikverket och nu bara väntar på att få ett igångsättningstillstånd av 
regeringen. Olyckligtvis har regeringen sänkt Trafikverkets anslagskredit, 
vilket betyder att projekt nu riskerar att bli förskjutna i tid. En rimlig 
anslagskredit är självklart nödvändig eftersom projekt rullar in i varandra 
fortlöpande. En effekt av minskningen av anslagskrediten är att regeringen på 
papperet anslår medel till infrastrukturprojekt, men i verkligheten kommer 
dessa inte att tas i anspråk på grund av den kraftigt sänkta anslagskrediten. 

Glädjande nog fick det viktiga projektet Gävle Hamn igångsättningstillstånd, 
men andra projekt väntar fortfarande på regeringens igångsättningstillstånd.

Min fråga till statsrådet Anna Johansson är: 

 

Hur många projekt bedömer statsrådet får igångsättningstillstånd under 2017 av 
de projekt som är utredda och klara och som enbart väntar på regeringens 
beslut?

………………………………………

Lars Beckman (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2017-06-05
Besvaras senast
2017-06-14 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


